
Protokół Nr 22/13
 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 dnia 30 stycznia 2013 roku
odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński

                                                                                              Rozpoczęcie posiedzenia  o godz. 800

                                                                                                                                                                   Zakończenie posiedzenia  o godz. 915

Obecni: 

Agnieszka Lenda – Przewodnicząca Komisji
Marian Góra – członek Komisji
Zdzisław Michałek – członek Komisji
Szarżanowicz Kazimierz – Wójt Gminy
Makowski Jerzy – Zastępca Wójta Gminy
Posiedzenie  Komisji  o  godz.  800 otworzyła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda, która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu.
Na podstawie listy obecności  Przewodnicząca Komisji stwierdziła quorum oświadczając, że w 
posiedzeniu  Komisji  uczestniczy  pełny  jej  skład,  przy  którym  Komisja  może  obradować  i 
podejmować prawomocne stanowiska i opinie.
O terminie posiedzenia Komisji  członkowie Komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały.
Przewodnicząca Komisji odczytała porządek posiedzenia , w brzmieniu jak niżej:
1.   Zatwierdzenie porządku obrad,
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji,
3Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 31 stycznia 2013 roku
4.Analiza wykorzystanych środków przez sołectwa w ramach funduszu soleckiego w 2012  
  roku
 Opinia komisji na sesję.
5.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2012 rok
Opinia komisji na sesję
6.Sprawy różne
7.Zamknięcie posiedzenia Komisji
Ad. 1 
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad
.Ad. 2 
Protokół Nr 21/12 z dnia 18 grudnia 2012 roku Komisja przyjęła jednogłośnie bez odczytywania.
Ad. 3
Przewodnicząca  Komisji  Pani  Agnieszka  Lenda  odczytała  projekty  uchwał  przygotowane  pod 
obrady najbliższej sesji, komisja je przeanalizowała i zaopiniowała jak niżej;
- projekt uchwał NR XXV/216/13 w sprawie przystąpienia do Związku Gmin Dolnej Odry
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy informując Komisję o nowych 
zasadach odbioru odpadów. 
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały NR XXV/217/13 w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin Dolnej Odry
Wójt  Gminy poinformował,  że na  dzień  dzisiejszy nie  można dokonywać  zmian  w statucie  , 
ponieważ  jeszcze nie jesteśmy członkami Związku. Przewodnicząca komisji   Agnieszka Lenda 
zapytała, czy Zarząd związku jest już wybrany. Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy stwierdzając, że 
Zarząd jest już wybrany i wymienił członków Zarządu.
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały Nr XXV/218/13 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
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-  projekt  uchwały  Nr  XXV/219/13  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  oraz 
warunków  i  zasad  korzystania  z  przystanków  komunikacyjnych,  których  właścicielem  lub 
Zarządzającym jest Gmina Stargard Szczeciński.
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił  Wójt Gminy, informując komisję,  że dotyczy to 
przystanków przy drogach gminnych, gmina musi nadzorować  i  sprzątać  przystanki. Użyczanie 
przystanków zgodnie z treścią uchwały ma następować nieodpłatnie, ponieważ wprowadzenie opłat 
spowoduje  konieczność  uruchomienia  kosztownych  czynności  administracyjnych,  a  najwyższa 
stawka wynosi 0,05 zł za jedno zatrzymanie. Pani A. Lenda zapytała czy przewoźnik musi mieć 
zgodę Gminy na korzystanie z przystanków. Informacji udzielił Wójt, potwierdzając, że musi mieć 
zgodę Gminy na korzystanie z przystanku.
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały Nr XXV/220/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Wójta, informując, że wcześniej umowy 
dzierżawy zawierane były na 1 rok, jednakże Klub Żeglarski wystąpił o zawarcie umowy na okres 
6  lat,  uzasadniając  to  możliwością  otrzymania  pomocy  finansowej  ze  środków  unijnych, 
warunkiem otrzymania pomocy finansowej jest prawo do dysponowania nieruchomością na okres, 
co najmniej 5 lat na cel związany z realizacją przedsięwzięcia.  
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały Nr XXV/221/13 w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych 
od  właścicieli  nieruchomości,  na  których  nie  zamieszkują  mieszkańcy,  a  powstają  odpady 
komunalne.
Uzasadnienie  do  projektu  uchwały  przedstawił  Zastępca  Wójta  informując,  że  podjęcie  takiej 
uchwały umożliwi  ujednolicenie  zasad w zakresie gospodarowania odpadami  komunalnymi  na 
terenie całej Gminy.
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Dodatkowe projekty uchwał  do porząku obrad najbliższej sesji, które komisja otrzymała przed 
posiedzeniem :  :
-  projekt  uchwał Nr  XXV/222/13 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji  o wysokości  opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Wójta, informując o trzech zmianach we 
wcześniej uchwalonym wzorze deklaracji.
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały Nr XXV/223/13 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały Nr XXV/224/13 w sprawie  zmiany uchwał  w sprawie  poboru podatków w 
drodze inkasa
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Ad. 4
Przewodnicząca  Komisji  Pani  Agnieszka  Lenda  wraz  z  członkami  Komisji  przeanalizowała 
informację z wykorzystanych środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2012 roku.
Pan Zdzisław Michałek poinformował, że w roku bieżącym zaplanowano w sołectwie Małkocin 
zatrudnienie w ramach środków sołeckich osoby do prowadzenia zajęć dydaktycznych z dziećmi, 
oraz że w okresie ferii zimowych czynna jest świetlica, a zajęcia  w ramach wolontariatu  prowadzą 
mieszkanki Małkocina. 

    Pani Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że właśnie m.in. na taki cel powinno się wykorzystywać 
środki z funduszu sołeckiego.
Pan Wójt poinformował, że nie wszystkie sołectwa wykorzystały zaplanowane środki, przekładając 
ich realizację na okres późniejszy.
Pan Marian Góra – odłożono zakup kostki chodnikowej na rok 2013, jednakże z realizacją zadania 
trzeba czekać do czasu przejęcia od Starostwa Powiatowego drogi przy której ma być ułożona 
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kostka.  

      Komisja Rewizyjna przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 3 głosami „za” w/w informację.
      Informacja stanowi załącznik do protokołu .

Ad. 5
Przewodnicząca  Komisji  Pani  Agnieszka  Lenda  wraz  z  członkami  Komisji  przeanalizowała 
realizację Uchwał Rady Gminy za rok 2012.
Komisja Rewizyjna przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 3 głosami „za” w/w informację.
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad. 6
W sprawach rożnych Pani Agnieszka Lenda zapytała , co z lokalem po Bibliotece w Klępinie.
Odpowiedzi  udzielił  Zastępca Wójta,  informując że trwają  uzgodnienia z urbanistą  i  nadzorem 
budowlanym co do przeznaczenia lokalu.
Radny  Zdzisław  Michał  zapytał,  czy  nowi  właściciele  dbają  o  lokal  zakupiony  dla  nich  w 
miejscowości  Barzkowice,  oraz  czy  jest  zadłużenie  w  czynszu  mieszkańców  w  Poczerninie. 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, informując, że nowi lokatorzy w Barzkowicach dbają o lokal, 
natomiast  w Poczerninie ma być  przegląd gwarancyjny lokalu,  oraz że występują  zaległości w 
czynszu.
Wójt Gminy poinformował, że Starostwo Powiatowe zwróciło się do Gminy o pomoc finansową i 
rzeczową   na  budowę  chodnika  w  miejscowości  Klępino,  jednakże  dofinansowanie  Gminy 
pochłonie całą kwotę przeznaczoną na ten cel w budżecie Gminy na rok 2013, a pozostały jeszcze 
inwestycje w Małkocinie i Trzebiatowie.
Pani Agnieszka Lenda powiedziała m.in, że może nalażałoby jedną inwestycję wykonać porządnie, 
a na następny rok kolejno zaplanowane przedsięwzięcia.
Wójt Gminy poinformował, że w Trzebiatowie i tak trzeba chociaż w niewielkim stopniu poprawić 
drogę i pobocze.
Pan Zdzisław Michałek poinformował, że w Małkocinie chodzi o kawałek chodnika do szkoły, 
ponieważ  poprawi  to  znacznie  bezpieczeństwo  dzieci.  Pan  Wójt  poinformował  Komisję,  iż 
Starostwo Powiatowe wystąpiło z wnioskiem o zabezpieczenie drogi od przepustu w Sownie do 
Smogolic.  Wójt  poinformował  zebranych,  że  w  jego  ocenie  można  przeznaczyć  środki  na 
zabezpieczenie konkretnych miejscowości, lecz drogi w terenie to zadanie Starostwa.
Pan Wójt  poinformował członków Komisji,  że Starostwo Powiatowe wystąpiło z  wnioskiem o 
przejęcie  przez  Gminę  dróg  powiatowych.  Jednak  większość  tych  dróg  jest  w  złym  stanie 
technicznym.
Pani Przewodnicząca Komisji reasumując stwierdziła, że drogi można ewentualnie przyjąć, ale po 
wyremontowaniu  ,  jednakże i  nad  tym trzeba  się  zastanowić,  ponieważ  utrzymanie  tych  dróg 
obciąży budżet Gminy.
Pan Wójt poinformował zebranych, że Starostwo Powiatowe wystąpiło do Gminy o przebudowę 
drogi  od  ul.  Orzeszkowej  do  działek  położonych  w  Żarowie,  ponieważ  właściciele  działek 
położonych przy nowej ścieżce rowerowej mają utrudniony  dojazd.
Pan Wójt poinformował Komisję, że wpłynął  do Gminy wniosek o odszkodowanie za utracone 
dochody i poniesione koszty od Firmy Energy Onwest Sp. z o.o.
Ad. 7 
Wobec  wyczerpania  porządku   posiedzenia  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie.

Protokołowała:                                                        Przewodnicząca Komisji:
Jadwiga Michalska                                                    Agnieszka Lenda
data sporządzenia:                                                     data podpisania:
30.01.2013  roku                                                        2013   ...................


